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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bestaan van verschillende uittreksels van justitiële documentatie 
(ingezonden 11 mei 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de stelling dat er een onwettig schaduwsysteem bestaat 
met juridische documentatie naast de officiële juridische documentatie die 
wordt bijgehouden bij de Justitiële Informatiedienst (JustId)?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de juistheid van de justitiële documentatie van groot 
belang is voor de rechtspleging? Kunt u dit antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat is uw verklaring voor het feit dat er verschillende versies bestaan van de 
justitiële documentatie van één persoon? 

Vraag 4
Indien u hier geen sluitende verklaring voor kunt geven, bent u bereid deze 
kwestie te onderzoeken? 

Vraag 5
Welke gevolgen kan het naast elkaar bestaan van verschillende versies van 
de justitiële documentatie hebben voor de betrokkene? 

Vraag 6
Is het waar dat de gegevensverwerking automatisch gaat en dat er dus 
feitelijk niet zomaar wijzigingen kunnen worden aangebracht? Hoe is dit dan 
toch mogelijk? Is menselijk ingrijpen in dit systeem nu wel of niet mogelijk, 
en zo ja, gebeurt dat ook? 

Vraag 7
Komt het vaker voor dat er verschillende versies bestaan van uittreksels van 
de justitiële documentatie? Zo ja, hoe vaak?

1 Crimesite, 9 mei 2015
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